
PROTOKÓŁ NR 13/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 27 września 2011 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanego 
porządku obrad: 
 
1. Opiniowanie wniosku Zakładu Usług Miejskich w sprawie przydziału lokalu 

dla Pani ……………………………. . 
 
2. Opiniowanie projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
 
3. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 
Członkowie komisji jednogłośnie zaopiniowali wniosek Zakładu Usług 
Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu dla Pani 
…………………… (wniosek w załączeniu). 

 
 

Do punktu 2: 
 
W uzasadnieniu do projektu uchwały zm. uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim (w załączeniu do 
protokołu) Wiceprezydent Miasta - P. Górniak poinformował, że w/w projekt 
jest usankcjonowaniem tego, co do tej pory miało miejsce: w celu przewozu 
podopiecznych Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej zapewniał busa, a Zakład 
Opiekuńczo-Rehabilitacyjny – opiekuna. Ale takiego zapisu w Statucie MOPS 
nie było, w związku z czym powstał niniejszy projekt uchwały. 
Radny Z. Moskalewicz zapytał, ile MOPS otrzyma środków w związku  
z powyższym? 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak odpowiedział, że dokładnie tyle, ile będzie 
potrzeba na ten cel.  
 



Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 
zm. uchwałę w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
 
 

Do punktu 3: 
 
1) Radny Z. Moskalewicz zwrócił się z pytaniem do Dyrektora Zakładu 
Usług Miejskich, czy byłby za instalacją bankomatu w budynku 
administrowanym obecnie przez ZUM i przeznaczeniem jednego z pomieszczeń 
na sklep. 
Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski odpowiedział, że jak najbardziej takie 
rozwiązanie byłoby korzystne z uwagi na to, że w dolnej części miasta 
bankomatów nie ma wiele. Co do uruchomienia sklepu, odbył się już przetarg na 
wynajem lokalu zlokalizowanego na parterze. Cena, która została 
wynegocjowana, to 16,50 zł/1 m2.  
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Obrady komisji trwały do godz. 11.20. 
 
Protokołowała:            Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska        mgr Stanisław Sulik 


